<<大学英语快速阅读教程(第3册)>>

图书基本信息

书名: <<大学英语快速阅读教程(第3册)>>

13位ISBN编号:9787561162552

10位ISBN编号:7561162553

出版时间:2011-6

出版时间:大连理工大学出版社

作者: 贾清艳 编

页数:165

版权说明:本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

<<大学英语快速阅读教程(第3册)>>

内容概要

本书编写目的是,通过积极主动的快读训练,帮助学生扩大英语词汇量,提高快速浏览能力、准确猜词能力、独立分析能力以及归纳总结能力。

本教程编写严谨,具有高度的科学性、合理性和实用性。

全书共设计10个单元,每单元4篇文章(全书共40篇),每篇文章字数为800~1000词。

文章的材料大多选自新近的国外报刊和杂志,在语言规范、原汁原味的基础上,突出选文的科学性、可读性和趣味性;文章的体裁分为"记叙文、议论文和说明文(主要指科技类)"等主要文体;文章的题材广泛,内容丰富,各单元主题包括以下几个方面:(1)文化教育类;(2)高校学生学习、生活类;(3)风土人情类;(4)英美等国家历史类;(5)社会热点话题、社会掠影和时事聚焦类;(6)政治经济、人口和经济发展与现代生活类;(7)能源发展、科技发展与生存环境类;(8)科技类(或科普类);(9)风云人物类;(10)现代生活类。

<<大学英语快速阅读教程(第3册)>>

书籍目录

Unit 1
Passagel University of Southampton Passage2 How Do US Colleges & Double Evaluate Foreign
Transcripts Passage 3 Public and Private Schools in the US
Passage4 Elementary and Secondary Education in America
Unit 2
Passagel Student Diaryt Academic, Athletic, and Social Lives Passage2 Five "Facts" from a Freshman
Passage 3 Studying Abroad and Culture Shock
Passage 4 How to Give Your First Speech Unit 3
Passagel Ways to Get About in Britain
Passage2 Carsharing
Passage 3 Eating Out in America Passage 4 Casino
Unit 4
Passagel The Purchase of Alaska, a Real Deal Passage2 The History of NBA
Passage3 The Great Fire of London
Passage 4 President Bush and the 9/11 Attacks
Unit 5 Passagel China: Roused by Disaster ** """""""
Passage 2 7 Reasons You Won-t Get a Job in 2009
Passage 3 Web Opens World for Young Chinese
Passage 4 Attention Chinese Shoppers: No More Free Plastic Bags
Unit 6
Passagel We Are on the Brink -Perhaps It Is Time to Look to the
Romantics for What Lies Ahead
Passage 2 Toward a Greener Economy
Passage 3 Arts and Crafts Find New Life Online Passage 4 Economy Begins with Eco
Unit 7
Passagel Art Museum as Research Lab Passage 2 Earth-Friendly School
Passage 3 Organizing Your Web Life in One Place
Passage 4 Chocolate to Live For !
Unit 8 Passage 1 Faking It: The Emotional Labour of Medicine
Passage 2 Gifted Children: How to Bring Out Their Potential
Passage 3 Why Children Need Father-Love and Mother-Love N Passage 4 Why Do We Sleep

<<大学英语快速阅读教程(第3册)>>

ш	n	iŧ	a
U	ıı	ш	IJ

Passagel He's Just like You and Me, Except for the ~31bn

Fortune

Passage 2 Johnny Hart: Cartoonist Found Humor in Dinosaurs,

Dungeons

Passage 3 Earth-Friendly Architect Richard Roger8

Passage4 PoliticalScientist SamuelP Huntington

Unit 10

Passagel How Many People Do You Have to Meet to Find Your

Soul-Mate

Passage 2 Panic Attack: The First Day on the Job

Passage 3 Succeed After a Layoff by Reinventing Yourself

Passage 4 Stress and Stress Reduction

Key to Exercises

<<大学英语快速阅读教程(第3册)>>

章节摘录

Public school systems are supported by a combination of local, state, and federalgovernment funding. Because a large portion of school revenues come from local propertytaxes, public schools vary widely in the resources they have available per student. Classsize also varies significantly from one district to another. Curriculum decisions in publicschools are made largely at the local and state levelsi the federal government has limitedinfluence. In most districts, a locally elected school board runs schools. The school boardappoints an official called the superintendent of schools to manage the schools in the district. The largest public school system in the United States is in New York City, where more than one million students are taught in 1,200 separate public schools. Because of itsimmense size-there are more students in the system than residents in eight U.S. states the New York City public school system is nationally influential in determiningstandards and materials, such as textbooks.

<<大学英语快速阅读教程(第3册)>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com